



Wabba International Switzerland
Rue des Colombes 4 – 1868 Collombey
www.wabbasuisse.ch – wabbasuisse1868@gmail.com

Règlement Pro Class - Pro Class Rules

(English version at the end)

En acceptant la carte Pro, l'athlète **renonce** à participer en tant qu'amateur aux concours de la Wabba International. Si l'athlète n'accepte pas la carte Pro l'année où il l'a gagnée, il devra participer à nouveau au championnat qui délivre une carte Pro et le gagner pour obtenir la carte Pro.

Les athlètes Wabba Pro devront continuer à être affiliés à notre fédération nationale en payant la cotisation de CHF 100.- pour montrer leur soutien à notre fédération comme nous les avons soutenus.

Pour les championnats internationaux, Monde, Univers et Hercules Olympia (les Open n'ont pas forcément une catégorie Pro, c'est selon le pays qui organise), l'athlète Wabba Pro devra quand même passer par la Wabba International Switzerland pour l'inscription.

Pour les Pro Class, la Wabba International Switzerland organisera les transports, l'hébergement et s'occupera de l'inscription aux championnats Monde, Univers et Hercules Olympia. Cependant, les frais seront à la charge de l'athlète.

Pro Class Rules

By accepting the Pro card, the athlete renounces the right to participate as an amateur in the Wabba International competitions. If the athlete does not accept the Pro card in the year he or she won it, he or she will have to participate again in the championship that issues a Pro card and win it in order to obtain the Pro card.

Wabba Pro athletes will have to continue to be affiliated with our national federation by paying the membership fee of CHF 100.- to show their support for our federation as we have supported them.

For the International, World, Univers and Hercules Olympia Championships (the Open do not necessarily have a Pro category, it depends on the country that organizes), the Wabba Pro athlete will still have to go through the Wabba International Switzerland for registration.

For the Pro Classes, the Wabba International Switzerland will organise transport, accommodation and registration for the World, Universe and Open Championships. However, the costs will be borne by the athlete.